 SHAPE 




附件1
华特迪士尼奖学金项目申请表
Application Form
                                                       申请日期：
	个人资料
	姓名

Name
	性别
Gender
	出生日期年月日

Date of birth
	照片

	
	拼音

Pinyin
	年级

Grade
	
	

	
	所属大学

University
	专业
Major
	

	
	大学通讯地址
University Address
	邮编

Zip Code
	

	
	手机
Cell Phone
	固定电话

Telephone
	电子邮件

E-mail

	
	身份证号

ID No.
	紧急联系人
Emergency Contact
	紧急联系人电话
Emergency Contact No.

	
	是否可以参加今年8月美国研修活动 □是□否
Can you participate the 10-daystudy tour in the US this August?

	
	是否愿访问过美国  □是□否
Have you been to the U.S.?
	如是，何时去访
If yes, when was your last visit?


	在校经历
	在校担任职务

Assignments
	

	
	在校所获荣誉
Rewards
	

	
	在校所获奖学金

Scholarship
	

	
	兼职经历

Part-time Job
	

	语言
	语言

Language
	会话
Oral
	语言能力资格证书
Language Ability Certificate

	
	英语

English
	精通熟练普通
	

	
	(  语)
	精通熟练普通
	

	家庭状况
	关系

Relationship
	姓名

Name
	年龄

Age
	工作单位

Company
	职位

Position

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	注：以上证明文件如有电子版，请上传至报名系统

	作品
1
	作品类型   □动画 □漫画 □微电影 □编剧创作
Product Type

	
	作品题目

Product Theme        

	
	简要说明你的创作过程和理念
Brief Introduction to Your Product 


	作品
2
	作品类型   □动画 □漫画 □微电影 □编剧创作
Product Type

	
	作品题目

Product Theme        

	
	简要说明你的创作过程和理念
Brief Introduction to Your Product 


	其他你想说明的事项
Additional Information




附件2
同意函/Release Form
本同意函内容为有关华特迪士尼（中国）有限公司（“迪士尼”）与中国教育国际交流协会共同设立的“华特迪士尼奖学金”的2020年奖学金评选项目（“项目”）。本人作为[              ]大学学生参与该项目，特此承诺、保证并同意如下：
Reference is made to the 2020 scholarship selection program (the “Program”) of the “Walt Disney Scholarship” jointly established by The Walt Disney Company (China) Limited (“Disney”) and China Education Association for International Exchange. In consideration of my participation in the Program as a student of [                         ] University, I hereby warrant, represent and agree as follows:
(1) 本人在该项目中或有关该项目创作、制作、建议及交付的所有艺术作品、设

计、提案和其它材料(“作品”)均为本人基于迪士尼提供的素材的原创作品。迪士尼应被视为所有作品该等的作者，且拥有其中所有的版权及其它权利，并有权不时自行决定加以修改和使用，上述包含向迪士尼在全宇宙范围内永久性地转让其中所有已知或此后存在的各种类型、各种语言、用于各种已知或此后存在的用途、媒体和格式的权利。
All artwork, designs, proposals and other materials created, produced, suggested and delivered by me under or in connection with the Program (“Works”) are original to me and based on material assigned by Disney. Disney shall be deemed the author of all such Works and Disney is entitled to all copyright and all other rights in respect thereof with the right to make such changes thereto and uses thereof as Disney may determine in its sole discretion, and the foregoing is inclusive of a full assignment to Disney of all rights now known or hereafter existing of every kind throughout the universe, in perpetuity and in all languages, for all now known or hereafter existing uses, media, and forms.
(2) 在不限制上述规定的前提下，如果本人被认为对任何上述作品享有任何所有权、权利或利益，包括但不限于所有精神权利、一切因本人贡献而应享有特殊酬劳的权利，以及所有作品转让的认购优先权，本人特此同意不主张上述所有权、权利和利益，并同意不可撤销地将本人对所有作品在首次转让时生效的所有权利、所有权和利益转让给迪士尼作为其专有财产。如有任何作品的权利、所有权或利益未按照上述规定转让给迪士尼，本人特此授予迪士尼在全球范围内独享的、已付费的、免使用权费的、永久且不可撤销的授权许可，以使用、利用及再授权所有作品及相关知识产权和所有权，无论依据适用法律作品是否可享有版权、取得专利或受到保护。
Without limiting the foregoing, if I am deemed to retain any property, rights or interest in any of the Works, including without limitation any mral rights, any rights to special remuneration for my contribution to the Works and any pre-emptive right for assignment of the Works, I hereby agree not to assert the aforesaid title, rights and interest and I hereby irrevocably assign and transfer to Disney as its exclusive property my entire right, title and interest in and to all the Works effective when first capable of being so assigned.  If any right, title or interest in the Works is not transferred to Disney pursuant to the foregoing, I hereby grant Disney an exclusive, world-wide, paid-up, royalty-free, perpetual and irrevocable license to use, exploit and sublicense all Works and related intellectual property and proprietary rights, whether or not copyrightable, patentable or protectable under applicable law.
(3) 本人同意签署由迪士尼或其承继人、被许可人、或受让人可能要求的进一步文件并采取可能要求的其他行为，以证明迪士尼对上述作品的权利或使其生效。
I agree to execute such further documents and do such other acts as may be required by Disney or its successors, licensees, or assignees to evidence or effectuate Disney’s rights of the Works.    

Signature by student/学生签名: …………………………..

Name of student/学生姓名:………………………….

Date/日期:…………………………….

[image: image1][image: image2]